
 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse för Timrå Brukshundklubb, 

verksamhetsåret 2021 

 
Styrelsen har under året bestått av: 

 

Ordförande: Lotta Johansson 

Vice Ordförande: Eva Jakob 

Sekreterare: Heléne Eliasson 

Kassör: Margaretha Carlsson 

Ledamöter: Tony Nykvist   

  Mats Ringlöv 

  Ulle Liukkonen 

  Christina Norell 

 Monica Strålberg, t.o.m. 13 sept. 

 Suppleanter: Anna Holter 

  Lena Unger 

 
Verksamhetsåret 2021 fortsatte i samma anda som året innan, med fortsatta restriktioner och 

Covid -19.  

 

Även detta år har vi fått ställa in många planerade arrangemang och aktiviteter. Lyckligtvis 

släpptes restriktionerna under sommaren och vi kunde arrangera de planerade 

lydnadstävlingarna och bruksproven som planerats under hösten. Med fortsatt reviderade 

anvisningar för mentalbeskrivningar, mentaltester och BPH har de arrangemangen kunnat köras 

som planerat. Kurser har också kunnat hållas med den skillnaden att de till största delen hållits 

utomhus, både teori och praktik. 

Utställningsgänget arrangerade även en hundutställning i september på klubbens område.  

 

Det sedan länge bokade Collie SM kunde arrangeras sista helgen i juli och blev ett lyckat 

arrangemang med gott tillskott i kassan.  

 

Styrelsen har under året haft 9 protokollförda styrelsemöten, de flesta av dem digitalt. 

Dessutom ett planeringsmöte under våren och ett budget- och planeringsmöte i början av 

december. Tre medlemsmöten har hållits, ett av dem på självaste Nationaldagen där 

Förtjänsttecken som inte kunde delas ut på Årsmötet, delades ut.  

 

Antalet medlemmar har under året uppgått som mest till ca 270 medlemmar.  

 

Styrelsen har fortsatt att ha en stående punkt på dagordningen ”Corona-tider” och på varje 

möte diskuterat hur vi ska kunna ha verksamhet i gång på ett smitt säkert sätt, utifrån de 

direktiv SKK, SBK och Folkhälsomyndigheten haft. Vi har sett till att det funnits handsprit på 

toaletterna och yt desinfektion nära till hands. Alla har vi dock ett eget ansvar över situationen.  

 

Ekonomi  

Verksamhetsåret 2021 har fortsatt att påverka klubbens verksamhet och vem kunde tro att vi  

med alla dessa restriktioner skulle lyckats med ett så fantastiskt resultat som 124 818:52 kronor  

i vinst!  

Vi som var så försiktiga i vår budget med ett minusresultat på 2 180 kronor, helt fantastiskt! 

 

Många kurser, MH, MT och BPH samt utställningsverksamhet och kringliggande intäkter har  

bidragit till det fantastiskt fina resultatet. 

 

 

 

 



 

 

 

 

Resultat och omsättning 

Verksamhetsåret har inbringat en balansomslutning på 1 040 898:26 kronor. 

Klubbens tillgångar uppgår till 773 576:38 kronor varav byggnader och mark står för 260 305 

kronor samt avskrivningar på totalt 25 780 kronor. 

 

Tyvärr har vi inte kunnat göra de investeringar som vi planerade under 2021, men inför 2022  

har vi tagit till i budgeten för detta. 

 

Som kassör riktar jag ett stort varmt tack till alla som bidrar med en fantastisk ekonomi för  

klubben och särskilt till er som sköter handkassorna, ni är ett föredöme att redovisa kvitton. 

 

Utskott & arbetsgrupper 

 

Timrå Brukshundklubb har även i år haft 6 utskott och under dessa ett varierat antal 

arbetsgrupper beroende på verksamhet. Under 2021 har det sett ut enligt följande,  

presenterat med respektive ansvarig. 

 

Avel & hälsa Margaretha Carlsson 

Utställning Karin Engblom 

MH/MT Heléne Eliasson 

BPH Anna Holter 

 

Prov & tävling Ulle Liukkonen 

Bruks o lydnad Heléne Eliasson 

Agility Vakant 

Rallylydnad  Helena Bergenudd,  

  som övertog ansvaret efter Eva Eriksson under våren 

Specialsök/Nose Work Ulle Liukkonen  

Drag Susanne Mohlin 

 

Hundägarutbildningen Inger Persson 

 

Samhällsnytta Monica Strålberg, t.o.m. 13/9 

Patrullhund Tony Nyqvist 

Räddningshund Lars Lindström 

 

Organisation Lotta Johansson 

Kök Katarina A Lindberg 

Stuga Tony Nykvist 

Mark/anläggning Peter Nyberg 

IT, Info, sponsor Vakant 

Webmaster Žiga Smiljanič  
Utveckling Styrelsen 

Materialförvaltare Peter Nyberg 

 

Hundungdom Vakant 



 

 

 

 

Mål 

 

Mål verksamhetsåret 2021 

1. Ökad öppenhet och transparens 

2. Frisk och sund organisation 

3. Öka antalet medlemmar 

4. Tillhandahålla hundar för samhällsnyttiga tjänster 

5. Vara en aktiv organisation som sprider kunskap om hund 

6. Öka attraktionskraften för prov- och tävling 

7. Ekonomi i balans med en stabil likviditet 

 

Styrelsen sammanfattar uppsatta mål: 

Styrelsen finner att målen som sattes upp för 2021 har, trots mindre antal aktiviteter, 

pågått under året och fortgår genom kursverksamhet, tävlingar, prov och andra aktiviteter 

vi ändå kunnat arrangerat under året. 

 

Till detta verksamhetsår föreslår styrelsen att, de 5 första i enlighet med Svenska 

Brukshundklubbens mål, jobba mot följande mål.  

 

Förslag på Mål för kommande verksamhetsår 2022 

1. Vi ska sprida kunskap om hund 

2. Vi ska ha friska och funktionsdugliga hundar 

3. Vi ska ha hundar i människans tjänst 

4. Vi ska öka vår kunskap om hund 

5. Vi ska vara en aktiv organisation 

6. Vi ska ha en ökad öppenhet och transparens 

 

Uppdrag 

 

Uppdrag verksamhetsåret 2021 

1. Utbilda fler funktionärer såsom instruktörer, tävlingsledare, tävlingssekreterare, 

figuranter mm 

2. Hålla hög klass på våra tävlingar och prov 

3. Öka aktiviteten och delaktigheten på klubben 

4. Få fler aktiva medlemmar 

5. Få fler ekipage som startar på tävlingar 

6. Hålla hög klass på våra kurser 

7. Färdigställa det som återstår på klubbens område 

8. Fortsatt ha en ekonomi i balans och en stabil likviditet 

 

Styrelsen sammanfattar uppsatta uppdrag: 

Att få medlemmar att utbilda sig för att jobba ideellt är inte lika lätt nu som det var för några 

år sedan, men det dyker upp några nya stjärnor varje år så vi har uppnått det första 

uppdraget så att vi är nöjda. 

 

Under pandemin har vi inte kunnat arrangera alla tävlingar och prov vi planerat men de som 

deltagit på de vi ändå haft, har fortlöpt enligt planering och med goda vitsord från många 

deltagare tycker vi det är ett bevis på att vi håller hög klass på våra prov och tävlingar. Att vi 

dessutom kan erbjuda lydnadstävlingar i alla klasser och bruksprov i både sök, rapport och 

spår samt rallylydnadstävlingar innebär att vi även som klubb har en stor bredd att erbjuda.  

 

Det är svårt att mäta ”Ökning av aktiviteter och delaktighet”, helst ett år som detta. Vi 

behåller uppdraget till detta verksamhetsår och hoppas att livet återgår till det normala snart 

igen.   

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Att få fler aktiva medlemmar är tyvärr inte lätt och vi vet att det inte bara är i 

brukshundklubbar man märker av det. Medlemsantalet ligger på en stadig nivå på 

mellan 260–280 medlemmar och har hållits på den nivån de senaste åren.  

 

Så länge våra arrangemang och aktiviteter bedrivs som planerat ser vi positivt på 

framtiden.   

 

Uppdraget ”att få fler tävlande till våra tävlingar och prov” har uppnåtts i mentalproven 

med tanke på det stora antalet deltagare vi haft där. Vad gäller övriga tävlingar som 

varit få under året hoppas vi att kommande verksamhetsårs tävlingar återgår till det 

normala, både vad gäller antal tävlingar och tävlande. 

 

Då de flesta av våra kurser är fullbokade och vi får positiv feedback hoppas vi att även där är 

vi duktiga. 

 

Uppdraget att färdigställa det som ännu inte blivit gjort sedan vi flyttade till Deltat har inte 

slutförts som planerat, till viss del beroende på pandemin. Vi har kvar alla kvarvarande saker 

som ska göras i nästa års uppdrag och har med alla tänkta kostnader i budgeten och 

ambitionen är att de skall färdigställas under de närmaste åren.   

Det sista uppdraget att fortsatt ha en god ekonomi och en stabil likviditet har uppnåtts med 

råge.  

Förslag på Uppdrag för kommande verksamhetsår, lika som fjolårets: 

1. Utbilda fler funktionärer såsom instruktörer, tävlingsledare, tävlingssekreterare, 

figuranter mm 

2. Hålla hög klass på våra tävlingar och prov 

3. Öka aktiviteten och delaktigheten på klubben 

4. Få fler aktiva medlemmar 

5. Få fler ekipage som startar på tävlingar 

6. Hålla hög klass på våra kurser 

7. Färdigställa det som återstår på klubbens område 

8. Fortsatt ha en ekonomi i balans och en stabil likviditet 

 

Ett preliminärt Årshjul kommer att tas fram för 2022, det kommer att kompletteras när den 

nya styrelsen träffar alla utskott och arbetsgrupper under våren. Årshjulet kommer att 

presenteras på kommande medlemsmöte som brukar hållas i slutet av mars och kommer 

uppdateras när det tillkommer nyheter. 

 

Slutord 

Styrelsen vill även detta år rikta ett stort tack till alla medlemmar som under året på något 

sätt bidragit med ideellt arbete å klubbens vägnar. Som ni vet är allas engagemang ovärderligt 

för klubbens verksamhet. Trots pandemi och mycket mindre verksamhet än vad som 

planerats har vi haft en hel del av verksamheten i gång med ett fantastiskt resultat och stort 

intresse och styrelsen har kunnat leda klubben på ett, förhoppningsvis, bra sätt.  

Nästa verksamhetsår har redan dragit i gång och vi håller alla tummar att det blir ett mer 

normalt år än det som precis passerat och lika bra som det vanligtvis brukar vara.  

 

På följande sidor följer Verksamhetsberättelser för våra utskott och arbetsgrupper.  

 

 

 

 

 

 

 
 



 

 

 

Avel och Hälsa  

En viktig del i Avel o Hälsas arbete är att beskriva hundar såväl mentalt som exteriört samt 

tillhandahålla utbildning för att kunna ge verktyg till uppfödare och hundägare att kunna 

utveckla sin avel av hund på ett tillfredsställande sätt, såväl fysiskt som psykiskt, samt ge den 

enskilda hundägaren en bredare kunskap om sin hund. 

Här nedan är en summering från varje område inom Avel och Hälsa. 

 

Utställning 

Årets officiella utställning i maj fick ställas in pga. Covid-19, men flyttades till 

september och en endagars utställning, officiellt för brukshundsraser och inofficiell 

för övriga raser, totalt deltog 245 hundar 

Domare var Yvonne Brink, Margaretha Carlsson samt Camilla Karlsson. 

I samarbete med Västernorrlands Kennelklubb anordnades en inofficiell utställning med 107 

anmälda hundar, domare var Jens Myrman, Per Lundström och Margaretha Carlsson.  

/Karin Engblom 

 

BPH 

Med hjälp av vår fantastiska funktionärsstab har under året arrangerats 19 BPH-tillfällen 

med sammanlagt 99 deltagande hundar. Säsongen avslutades innan vintern och inga BPH 

har arrangerats inomhus som vi gjort tidigare år.  

Funktionärsstaben har även fyllts på med nya figuranter. /Anna Holter  

 

MH/MT 

Under året har vi arrangerat 17 mentalbeskrivningar (MH) för totalt 84 hundar och 4 st. 

mentaltester (MT) för totalt 32 hundar. MT 2017 har anordnats vid ett tillfälle med 5 

hundar. Flertalet hundar har också exteriörbeskrivits. 

Vi har haft ett oerhört tryck på anmälningar till alla mentaltillfällen under hela säsongen pga. 

pandemin då de flesta klubbarna ställde in alla sina bokade tillfällen. Det har varit en intensiv 

men rolig säsong som vanligt. 

En testledarutbildning, en M1a och en M2a har genomfört under året så funktionärsstaben 

har fyllts på med nya friska resurser. /Heléne Eliasson 

 

Sammanfattning Avel och Hälsa 

Mentalverksamheten har fortfarande en positiv utveckling i klubben, vi arrangerar många 

tester och har stor efterfrågan. Det är fantastiskt att så många människor vill ta reda på hur 

deras hundar fungerar och varför, det gör också att vi måste fortsätta hålla en hög kvalitet 

på våra arrangemang och utbilda fler funktionärer. 

2021 har varit helt enastående trots pandemin. Vi vill rikta ett stort tack till alla medlemmar 

som jobbar i utskottet och som ställer upp i ur och skur. Medlemmar som bemöter 

hundägare på ett mycket positivt sätt som gör att de känner sig väl mottagna och 

omhändertagna och förhoppningsvis sprider man vidare att Timrå BHK har proffsiga 

arrangemang, både på utställning, BPH och MH/MT. Med så stor verksamhet som utskottet 

har skulle inget fungera utan allas medverkan oavsett om man är medlem i klubben eller inte, 

alla insatser är viktiga vare sig man jobbar flera eller få gånger per säsong. 

Till köket ges som vanligt en stor eloge! /Margaretha Carlsson 

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Avel och Hälsa: 

De flesta uppsatta verksamhetsmålen för 2021 har genomförts, med god marginal och önskat 

antal deltagare samt god ekonomi. 

 

 

 



 

 

 

 

Det mål som ej genomförts är - ”att medverka i klubbens kurser och sprida mentalkunskap”, 

och det finns kvar i kommande verksamhetsmål. 

 

Förslag till Verksamhetsmål för Avel o Hälsa 2022 

• Arrangera officiell och inofficiell utställning samt exteriörbeskrivning 

• Arrangera BPH 

• Arrangera MH och MT 

• Planeringsmöte av verksamheten 2022 

• Uppdatering av alla figuranter inför säsongen 

• Uppdatera och nyutbilda BPH- och Mentalfiguranter 

• Medverka i kurser, och om andra tillfällen erbjuds, för att informera om mentalitet 

och på så sätt kanske få fler hundägare som anmäler till klubbens mentalverksamhet 

 
Prov och Tävling 
En stor del i Prov och Tävlings uppdrag är att kunna erbjuda tävlingar i klubbens aktiva grenar 

samt tillhandahålla och erbjuda funktionärsutbildningar för våra medlemmar, för att tävlingar 

och prov skall kunna arrangeras utan att vi ska behöva anlita funktionärer från andra 

brukshundklubbar.  

 

Prov och Tävling har även till uppgift att kunna erbjuda våra egna ekipage träning, tävlingar 

och fortbildning. Under 2021 har det inte arrangerats så många träningar eller utbildning, 

detta pga. pandemin. Här nedan är en summering från varje område inom Prov och Tävling. 

/Ulle Liukkonen 

 

Bruks & Lydnad 

Vi är tacksamma att vi ändå fick arrangera några bruksprov samt lydnadstävlingar under 

hösten trots pandemin.  

 

Torsdagsträningarna arrangerades under våren och hösten och som tidigare år med större 

intresse under våren. Skotträning i samband med platsliggning och budföring har skett de 

kvällarna.  

 

Vi har haft 3 officiella lydnadsklasstävlingar i alla klasser samt 3 officiella brukstävlingar, 

appellspår samt sök och rapport i klasserna Lägre till Elit. Något klubbmästerskap i bruks  

eller lydnad har vi inte haft under 2021.  

 

Sista helgen i juli arrangerades ett SM åt Svenska Collieklubben med både bruksprov och 

lydnadstävling.  

 

Grattis till klubbens alla tävlingsekipage som, trots pandemin, kunnat delta på bruksprov och 

lydnadstävlingar. Ett ännu större Grattis till Lena Unger med sin labrador Youchi som tog sig 

ända till SM i sök med en fantastisk fin 5.e placering.  

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Prov och Tävling: 

Av de uppsatta målen har endast några få fullföljts beroende på att vi varken fått arrangera 

tävlingar eller kunnat umgås på klubben vilka många av dem kräver. Men nu tar vi nya tag och 

hoppas att pandemin släpper sitt grepp om oss så att vi kan umgås som vanligt igen och att vi 

i år får arrangera alla planerade tävlingarna och uppnå uppsatta mål.   

/Heléne Eliasson, Lotta Blomqvist, Lena Unger och Ulle Liukkonen  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Förslag till Verksamhetsmål för Bruks och Lydnad 2022 

• Ha hög klass på våra Lydnadsklasstävlingar och Bruksprov 

• Motivera medlemmar att intressera sig för bruks och lydnadsklasstävlingar.  

• Samarbeta med utbildningen och deras tävlingsinriktade kurser för att nå fler aktivt 

tävlande och funktionärer 

• Arrangera torsdagstärningar både under våren och hösten med ansvarig värd/värdar 

tillika skottansvarig samt ha olika teman 

• Samarbete med någon eller några grannklubbar för att vidga intresset för 

lydnadsklasstävlingar och bruksprov 

• Tävlingsträningar för våra tävlingsekipage 

• Utbilda fler som kan hjälpa till på våra kommande tävlingar 

• Arrangera Klubbmästerskap i Lydnad och Bruks 

• Bibehålla den fina kontakt vi idag har med markägare samt jaktledare 

 

Agility 

Agilityn har fortsatt gå på sparlåga, men vår hinderpark används löpande av de medlemmar 

om utövar grenen.  

 

Styrelsens ambition är att få i gång en fungerande arbetsgrupp igen med agility intresserade 

så att verksamheten kan starta om med full kraft igen.   

 

Förslag till Verksamhetsmål för Agilityn 2022 

• Få några medlemmar att ta på sig ett gemensamt ansvar för att driva viss 

agilityverksamhet kommande verksamhetsår 

• Boka in gemensamma träningskvällar under vår och höst 

 

Rallylydnad 

Vi har haft gemensamma träningar på klubben under våren och hösten, med varierande 

uppslutning. Under november och december har vi haft gemensamma träningar i Klass Arena 

på tisdagar, där uppslutningen varit tunnare än vad det var på utomhusträningarna. 

 

En tävling genomfördes i juli i samband med Collie-SM med bra deltagarantal.  

/Helena Bergenudd 

 

Förslag till Verksamhetsmål för Rallylydnad 2022 

• Arrangera två tävlingar  

• Träning i Klass Arena fram t.o.m. april 

• Arrangera ett KM 

• Utbilda fler skrivare och tävlingssekreterare 

• Inköp av en till uppsättning skylthållare 

 
Specialsök/NoseWork 

Planeringen för 2021 var bland annat att arrangera både en Nosework- och en Specialsöks-

tävling men med pandemirestriktioner blev detta tyvärr inte av. 

 

Det finns ett stort intresse för både Specialsök och NoseWork och det finns en hel del aktiva  

ekipage i klubben som gärna ser gemensamma träningstillfällen. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Specialsök-NoseWork: 

Av de uppsatta målen har inget genomförts pga. Covid -19. /Ulle Liukkonen 

 

Förslag till Verksamhetsmål Specialsök/Nosework 2022 

• Ordna öppna träningar för medlemmar och de som gått kurs 

• Arrangera en Nosework-tävling 

• Arrangera en inofficiell tävling i Specialsök 

 

Drag 

I Draghundsgänget fortsätter vi som älskar sporten att ”jaga efter” våra hundar, både med 

skidor, cykel och att springa. I övrigt har inga aktiviteter eller arrangemang ordnats.  

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Draghund: 

Av de uppsatta målen har ett av två slutförts, att fortsätta motionera våra hundar i skid- och 

cykel spåren. Att få fler aktiva medlemmar i draghundsgruppen har det inte aktivt jobbats för.  

/Susanne Mohlin 
 

Förslag Verksamhetsmål för Draghundssektorn 2022: 

• Fortsätta motionera våra hundar i skid- och cykel spår 

• Försöka få fler medlemmar att hänga med oss 

 
Hundägarutbildningen – HUS 

Trots ännu ett år med pandemi och restriktioner så har det ändå varit ett bra 2021. 

Den största efterfrågan var som vanligt valp- och allmänlydnad men vissa specialkurser 

(helgkurser) har haft större efterfrågan än vi har kunnat möta upp. 

 

En medlem genomgår allmänlydnadsinstruktörutbildning och blir färdig under våren. 

Rally, NW och Specialsök är något som växer och jag hoppas att våra instruktörer kan få 

sällskap av någon mer där. Även Hooper växer och kommer det någon utbildning under året  

så ska vi försöka att skicka en deltagare dit. 

 

Det verkar bli ännu ett år där Covid styr så vi lägger oss på en nivå som är baserad på 

föregående årsresultat. Vårt samarbete med Studiefrämjandet har inneburit ännu ett moment 

för våra kursledare som har fyllt i riskbedömningar vid varje kursstart. 

 

Ett stort tack till alla som ställer upp och lägger många timmar av sin fritid på klubbens 

verksamheter. Allt från kök (med fikabröd) till de som ser till att vi har nyklippta planer, städat 

inne och framför allt - kursernas ledare i vår del av verksamheten. 

 

Med förhoppning om ett år där vi alla får vara friska! /Inger Persson 

 

Sammanfattning av uppsatta mål, HUS: 

Av de uppsatta målen har inte alla uppnåtts och det beror till största delen på pandemin. Det 

viktigast är ändå att vi har kunnat erbjuda kurser under året av olika ”valörer” och att alla 

planerade kurser har startat med stort antal deltagare.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Förslag till Verksamhetsmål för Hundägarutbildningssektorn 2022: 

• Hålla fortsatt hög klass på våra kurser 

• Utbilda fler instruktörer till alla våra grenar 

• Starta minst lika många kurser som föregående år 

• Jobba aktivt för att få i gång både spår, sök samt rapportkurser 

• Någon slags uppfräschning/teambuilding för instruktörer 

• Fortsätta samarbeta med Studiefrämjandet 

• Få information till de som går kurs hos oss från övriga verksamheter i klubben med 

hjälp av Avel & Hälsa samt Prov & Tävling 

• Gemensam kursavslutning säsongsvis 

 
Samhällsnytta 
Patrull- och Sjöräddningshundar 

Året 2021 har även det varit ett speciellt år med Covid -19 restriktioner. Vi har inte kunnat 

träna som vi velat. Men våra tjänstehundar kräver sitt ”underhåll” för att bibehålla slagkraften i 

ett skarpt läge.  

 

Sjöräddningsekipaget har inte varit med i något skarpt läge under året, men har tränat och 

jobbat på under hela året. 

 

Patrullhundarna har också tränat trots pandemi samt varit på en 8 dygns övning i Kvarn. 

Där har Försvarsmakten byggt upp en stad med avancerad utrustning som har 100 % koll på 

vad man gör och vad som behövs. Några patrullhundekipage har varit med på skarpt eftersök 

då polisen behövde hjälp.  

 

Visst är det tur att vi har våra hundar som är redo och hjälpa till? /Tony Nykvist 

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Samhällsnytta: 

Pga. pandemin har det mesta inom Tjänstehundssektorn legat nere. Patrullhundarna har dock 

fått delta på en övning. Inga planerade aktiviteter har hållits på klubben av samma anledning 

men vi hade en ”info-prova-på kväll” under Hundens Vecka.  

 

Förslag Verksamhetsmål för Samhällsnytta 2022: 

• Delta i eventuellt tillkommande aktiviteter under året 

• Delta på övningar som erbjuds  

• Arrangera en Patrullhunds dag på klubben  

• Ordna en informationskväll/dag om Räddnings- och Patrullhund 

 

Organisation 

Kök 

Köket har ordnat med mat och fika i samband med de arrangemang, tävlingar och prov som 

arrangerats under året. Försäljning utomhus i samband med utställningen i september 

ordnades och under Collie SM helgen var det full fart med försäljning, även det utomhus. Det 

har alltid funnits hembakat fikabröd som uppskattats av alla.  

/Katarina A Lindberg, Karin Engblom 

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Kök: 

Av de uppsatta målen har alla uppnåtts.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Förslag till verksamhetsmål Kök 2022: 

• Fortsatt servera god mat och fika på klubbens arrangemang 

• Målsättningen är högre intjäning till lägre kostnad 

• Ambitionen är att fortsätta erbjuda hembakat fikabröd 

 

Stuga och mark 

Avloppet har funnits högst upp på prioriteringslistan under hela 2021, däremot har det ännu 

inte blivit utfört då den entreprenör vi avser att använda varit upptagen med andra jobb samt 

att ytterligare ett intyg saknades. Målsättningen är att detta kommer genomföras under våren 

2022. 

 

Arbetet med att färdigställa klubbstugan och omgivningar fortgår. Det återstår arbeten men 

mycket är utfört och fungerar väl.  

 

Sammanfattning av uppsatta mål, Stuga-Mark: 

Av de uppsatta målen har inte alla kunnat genomföras. Alla mål finns kvar till kommande år för 

att åtgärdas snarast möjligt.  

/Lotta Johansson 

 

Förslag till verksamhetsmål Stuga/Mark 2022: 

• Att åtgärda avloppsanläggningen  

• Att fortsätta ha de finaste gräsplanerna 

• Att utföra förbättringsarbeten på grusplanen 

• Att fortsätta underhålla och vårda vår anläggning såväl byggnader som planer och  

övrig mark 

• Att uppföra en anslagstavla utomhus 

• Att snickra ihop ett ”träplank” vid appellplan till platsliggning, tävlingar 

 

IT, Info och Sponsor 
Arbetsgruppen har inte haft någon ansvarig under 2021. Men en sponsorgrupp bildades och 

förhoppningen är att vi kommer kunna arrangera tävling, prov, utställningar mm. som vanligt 

kommande år så att de har något att jobba med.  

 

Webmaster 

Som webmaster har jag ansvarat för att uppdatera hemsidan när jag fått indikation på att 

något är på gång eller inplanerat. För att hemsidan ska hållas aktuell är det viktigt att alla som 

är ansvarig för en verksamhetsgren eller något speciellt arrangemang kontaktar webmaster när 

något ska ändras, läggas till eller informeras om. Ta för vana att titta på "er" sida med jämna 

mellanrum så att hemsidan kan hållas uppdaterad med det senaste. 

 

Hemsidan är ”nr 1” för information ut till medlemmar och andra intresserade. Jag vill också 

uppmana de medlemmar som tävlar för klubben att skicka in nya resultat till "Våra ekipage" 

som finns på hemsidan, liksom att meddela om något ska ändras eller tas bort på redan 

befintliga uppgifter.  

/ Žiga Smiljanič 
 

Sammanfattning av uppsatta mål, Web hemsida: 

Målet att hålla hemsidan dagsaktuell har uppnåtts i de fall aktuell information kommer mig 

tillhanda.  

 

Verksamhetsmål för IT och sponsorgrupp 2022: 

• Fortsätta hålla hemsidan uppdaterad så att den är ”dagsaktuell”. 

• Få fart på sponsorgruppen 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Styrelsen Timrå Brukshundklubb, 2022-01-11 
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